
AVTOMATIKA PRŽANJ
TUDI TA organizacija se je sešla pred polet-
nimi počitnicami. Na dnevnem redu so bila
vprašanja, ki posegajo v problematiko v zve-
zi s sprejemom v ZK in izvajanjem ustavnih
dopolnil. Kar zadeva prvi problem, so v ZK
sprejeli Branka Grubana. Glede ustavnih do-
polnil pa so ugotovili, da se na tem nekaj de-
la, toda da to še vedno ni dovolj, da bi jih
čim prej spremenili tudi v prakso. Komuni-
sti so se zavezali, da bodo napore v tej smeri
podvojili in omogočili, da bodo z vsebino
ustavnih dopolnil in njihovim uvajanjem v
podjetju seznanjeni vsi, kar pa se žal doslej
še ni zgodilo.


